

## Referat Sentralstyremøte 7 – 2024

**Tid:** Torsdag 7. november

**Sted:** Sola strand hotel.

**Deltakere:** Annette Drangsholt (leder), Cathrine Pettersen (konstituert nestleder), Monica Samland Lund, Sonja Lillevik, Rune Sandberg, Ruth Kjeldsen, Ruth Gravdal, Gunn Sande (Deltok på første punkt i sak 65)

**Frafall:** Fiona Druett (permisjon),

**Sekretariatet:** Elin Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder), Marthe Stenvaag (sekretær), Emma Bodman (sekretariatet)

### Saksliste

Saksnr.	Saksinformasjon	
60/24	<b>Godkjenning av saksliste og referat fra forrige møte</b> Saksliste godkjennes uten merknad	Annette
61/24	<b>Økonomi- og handlingsplan (fast punkt)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● <b>Budsjett 2025</b> Budsjettet ble gått igjennom. Styret ønsker at det lages en tydelig oversikt til lokallagene for å vise hvor mye penger som blir betalt ut til lokal aktivitet, som skal gås gjennom på ledermøtet. Det lages også en økonomianalyse til sentralstyret slik at de kan se hvordan lokallagsstøtten har utviklet seg de siste årene slik at det kan vurderes i forbindelse med behandlingen av nytt budsjett.</li><li>● Det har kommet reaksjoner fra flere lokallag at de får mindre utbetaling etter den nye modellen til tildeling, noe sentralstyret tar til seg og vil se på.</li><li>● <b>Handlingsplan 2025</b> Fristen for å sende ut er 14. november. Enighet om å øke til 15 000 medlemmer. Styret diskuterer handlingsplanen videre på e-post og ferdigstiller før 14. november.</li><li>● <b>Søknader:</b> Bufdir fritidstiltak: Medlemssamling Gol. Medlemssamling Nord- Stiftelsen DAM</li></ul> <b>Vedtak:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Sentralstyret gjennomgår og behandler forslag til budsjett og handlingsplan digitalt og ferdigstiller forslagene innen fristen for utsendelse til ledermøtet.</li><li>- Handlingsplanen jobbes videre med på e-post,</li></ul>	Elin

	<p>øker mål om betalende medlemmer til 15 000 innen utgangen av 2025</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Det skal lages en presentasjon som tydelig viser hvor mye som går til lokallagene fram til ledermøtet</li> <li>- Sentralstyret gjennomgår og behandler forslag til budsjett og handlingsplan digitalt og ferdigstiller forslagene innen fristen for utsendelse til ledermøtet.</li> </ul>	
62/24	<p><b>Arrangementer:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ <u>Jubileumskonferanse 2025 - valg av sted</u> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Elin presenterer innhentede tilbud</li> <li>○ Sentralstyret setter opp en prioriteringsliste og sekretariatet sjekker ut om alle tilbud er oppdaterte</li> <li>○ <b>Vedtak:</b> Reserverer 20. - 21. november, Thon Bristol eller Radisson Holberg 6.-7. november.</li> </ul> </li> <li>○ <u>Medlemssamlinger 2025 - valg av sted</u> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ <b>Nord:</b> Mars/april 2026 <ul style="list-style-type: none"> <li>i. Målselv fjellandsby, Troms</li> <li>ii. Alta</li> </ul> </li> <li>○ <b>Gol:</b> September 2025</li> </ul> </li> <li>● <u>Tillitsvalgtsskolering: 4-6 april Leangkollen</u></li> </ul>	Elin
63/24	<p><b>Orienteringer, henvendelser og møtevirksomhet:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● <u>Autism Europe:</u> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Var møte i Brussel helgen 1. - 3. november, Sonja fikk ikke innkalling</li> <li>○ Lite møter for tiden.</li> <li>○ Møte 14. november. Alle får muligheten til å sende inn og legge frem suksesshistorier</li> </ul> </li> <li>● <u>Høringer:</u> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ AiN deltok på 6 høringer om Statsbudsjettet</li> <li>○ Poeng: Ting sagt tidligere kan gjentas senere.</li> <li>○ Til senere: Sentralstyret kan jobbe bedre sammen i forkant for å sammen skrive høringsbrevene</li> </ul> </li> <li>● <u>strafferettsutvalget:</u> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Sonja forteller om hvordan det gikk. Hadde med en case hun har jobbet med. Fortalte om hvordan det er som personal. Vellykket møte. De var godt forberedt, og fikk mange spørsmål.</li> <li>○ Mulig å løfte dette som et tema på Arendalsuka neste år.</li> </ul> </li> <li>● <u>SOR-konferansen:</u></li> </ul>	Annette

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Fikk veldig gode tilbakemeldinger på synlighet og bladene som ble delt ut på konferansen</li> <li>● <u>Likhetsløftet FFO:</u> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ ønsker å gjøre det til en større sak i våre sosiale medier.</li> <li>○ Tar et fellesbilde og lager en sak om det, som enkeltpersoner kan dele.</li> </ul> </li> <li>● Fagdag: Annette og Hege deltok</li> <li>● Møte med Takeda 14. november</li> <li>● Møte med Helsedirektoratet</li> <li>● Møte om interessepolitisk plan 15. november</li> <li>● Hendelser til sekretariatet og Annette om søknader og forskningsprosjekter. Det er veldig mange som kontakter foreningen for ulike prosjekter.</li> <li>● Rune har vært på Hordaland lokallag sin høstkonferanse <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Bra gjennomført, vellykket.</li> </ul> </li> <li>● Møre og Romsdal ønsker besøk på årsmøtet sitt</li> <li>● Møte med Gunn Sande (foreslått møteleder) om gjennomføring av landsmøtet</li> <li>● <u>Statsped-konferanse:</u> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Skal etterlyse en oppsummering om det med skolefravær - utvikles e-materiell om skolefravær. Har skjedd mye i forskningen om temaet de siste årene. Kommer mer over nyttår</li> </ul> </li> </ul>	
64/24	<b>Henvendelse fra medlemmer (B-sak)</b> Styret ble orientert om saken.	Elin
65/24	<b>Landsmøteforberedelser</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Gunn Sande (foreslått møteleder) deltok for en siste gjennomgang av gjennomføring av landsmøtet</li> <li>● Styret gikk gjennom og fordelte saker til landsmøtet.</li> </ul>	Annette
66/24	<b>Eventuelt</b> Til neste styremøte: forslag til årshjul	